

## Protokoll för Bruks- & Lydnadsgruppens möte 2026-03-18

Närvarande: Leif Borgenlöv, Birgitta Wallin, Bibbi Berglund

Förhinder: Chaterine Kolander

Plats och tid: Zoom, 19:00-21:25

### §19 Mötets öppnande

Leif öppnar mötet och hälsar alla välkomna.

### §20 Dagordning

Enligt mall.

Förslag att fylla på den stående dagordningen med underpunkter inför kommande möte, genom att skapa en kopia med kommande mötesdatum i filnamnet. Det är lätt hänt att glömma saker man tänkt på som borde tas upp på kommande möte, kanske kan detta vara ett minska den risken.

### §21 Föregående mötesprotokoll

Läggs till handlingarna

### §22 Åtgärdslista

Gås igenom (bilaga 1)

### §23 Ekonomisk rapport

Ingen sådan för 2026 hittills, men det har inte varit så mycket aktiviteter ännu.

### §24 Rapporter

Tävlingssamverkan Syd har nästa möte den 13 april, 18:30 i Osby. Hela gruppen deltar denna gång.

### §25 Skrivelser

Utgående: Leif har skickat ut info till tävlingsledare om domarutbildning bruks inom Tävlingsamverkan Syd.

### §26 Utbildning

#### *Domare*

Eftersom inga intresseanmälningar har inkommit till ovan nämnda domarutbildning inom Tävlingsamverkan Syd, diskuterades vad vi kan göra för att hitta intresserade personer.

På förekommen fråga och efter diskussion med distriktsskassören beslutar gruppen att: Reseersättning vid bakdömning för domaraspirant utbetalas av distriktet för maximalt 5 tillfällen, inom Skånes gränser.

#### *TL Bruks*

1 intresseanmälan har inkommit samt en förfrågan om det är någon utbildning på gång. I nuläget är planen att köra en utbildning till hösten, skulle det dyka upp fler intresseanmälningar kan det övervägas att starta något tidigare.

TL patrull genomfördes 7-8 februari och samtliga deltagare godkändes, varav 4 inom Skånedistriktet. (bilaga 2)  
Leif undersöker om det ska utfärdas särskilda bevis för detta, samt lägger till i SBKTävling.

TL lydnad, 1 från utbildningen 2025 klar (bilaga 2). Diskuterades att skicka in ett förslag till UG lydnad om att dela upp TL-utbildningen i start-klass 2 som grund och sedan klass 3. Kanske ett sätt att få fler att intressera sig för den utbildningen.

Workshop lydnadsdirigering startklass och klass 1, genomfördes enligt plan på Söderåsen 31/1, Sjöbo blev lite omplanerat pga snö på planen, kör praktik på torsdag denna vecka.

**TS** klara från utbildningen 2025, en i bruks och en i lydnad (bilaga 2)

Inkommit fråga om TS Mondioring, Leif har undersökt med UG hur tankarna ser ut, det är en webbutbildning som är nästan klar. Vi inväntar besked om att den delen är helt klar innan vi tar in intresseanmälningar.

**§27 Konferenser 2026**

Tävlingssekreterare bruks och lydnad, genomfördes den 14 februari med 17 deltagare.

**§28 Årets tävlingar**

Några få tävlingar saknar fortfarande domare, Chaterine jobbar på det och vi har fått hjälp från Blekinge i några fall.

Från förra mötet, Leif hade fått en fråga från Tollarp som försökt ansöka om ett BH prov utan att lyckas. Var ett liknande fel som varit tidigare, de har fått sitt prov godkänt.

**§29 Distriktsmästare lydnadsklass 2**

DS är positiva men efterfrågar tydliggörande av regler för en sådan utmärkelse.

Gruppens förslag är att: distriktsmästare klass 2 beräknas på samma grund som befintligt DM i lydnadsklass 3 (3 tävlingar räknas, 1a pris krävs för att resultatet ska räknas). I händelse av att det bästa ekipaget i lydnadsklass 2 även blir distriktsmästare i lydnadsklass 3 tillfaller priset i klass 2 det näst bästa ekipaget. Önskvärt är att priset kan delas ut för tävlingar under 2026.

Leif återkopplar till DS.

**§30 Idéverkstad lydnad**

Minnesanteckningarna skickas ut av Bibbi till alla klubbar, tävlingsansvarig bruks-lydnad och sekreterare. En av punkterna var önskemål av vidareutbildning (specialkurser) av instruktörer, kontakt ska tas med D-HUG i frågan.

**§31 Ungdomsaktivitet**

Fundera på en sådan, Småland har en på gång att eventuellt inspireras av. Inriktningen kan vara lydnad, om vi lägger extra fokus på den grenen i år.

**§32 Vandringspris bästa lydnadsklubb och bästa bruksklubb**

Förslag att inrätta ett vandringspris för klubbarna, för att stimulera till tävlande i lydnad och bruks. Behöver diskuteras vidare hur sådana statuter kan utformas, men det ska gälla tävlande i alla klasser och hänsyn tas till antalet tävlande i förhållande till antalet medlemmar i klubben.

**§33 Övriga frågor**

Inga sådana

**§34 Nästa möte och övriga möten 2026**

Distriktsmöte 29 april kl. 19 Backagården

Onsdag 6 maj kl. 19 Zoom

**§35 Mötets avslutande**

Leif tackar för visat intresse och avslutar mötet.

-----  
Bibbi Berglund  
Sekreterare

-----  
Leif Borgenlöv  
Gruppsansvarig